

Raad van Beheer jeugdwerkinfrastructuur

Verslag van de vergadering van 10 februari 2015

<i>Boly</i>	<i>Virginie</i>	<i>Afwezig</i>
<i>Coppens</i>	<i>Bram</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Denies</i>	<i>Katia</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Devis</i>	<i>Sven</i>	<i>Afwezig</i>
<i>Guns</i>	<i>Roby</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Gysens</i>	<i>Erwin</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Joly</i>	<i>David</i>	<i>Verontschuldigd</i>
<i>Kumps</i>	<i>Diederik</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Meganck</i>	<i>Luc</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Platton</i>	<i>Lorre</i>	<i>Aanwezig</i>

<i>Segers</i>	<i>Simon</i>	<i>Verontschuldigd</i>
<i>Teugels</i>	<i>Caroline</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Van Assche</i>	<i>Kamiel</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Van Assche</i>	<i>Karel</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Van Ham</i>	<i>Vincent</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Vanstallen</i>	<i>Julie</i>	<i>Afwezig</i>
<i>Pijpen</i>	<i>Joris</i>	<i>Aanwezig</i>
<i>Holderbeke</i>	<i>Ben</i>	<i>Aanwezig</i>

1. Voorstellingsrondje (nieuwe) leden

Nieuwe leden: Lorre Platton ter vervanging van Oona Demesmaeker, Vincent Van Ham ter vervanging van Sara Gernaey.

Erwin verwelkomt Lorre en Vincent en herhaalt kort de opdrachten van deze Raad van Beheer.

2. Verslag raad van beheer 26 november 2014 – goedkeuring

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Opvolging werkpunten vorig verslag:

- Sleutelplan Joengele:

Er is momenteel nog geen oplossing voor het sleutelplan. De jeugddienst heeft overleg gehad met Jean-Pierre De Weyer maar dat heeft niets opgeleverd, deze week wordt overleg gepleegd met Eddy Lamal. Het ziet er naar uit dat de leidingslokalen uit de speelpleinlopers halen te duur zal worden, deurstickers zijn hier wel een goed alternatief.

Het slot van de berging aanpassen zodat alle leidingsleutels er in kunnen is haalbaar. Erwin en Ben vragen zich echter wel af of dit wel wenselijk is. Destijds werd geopteerd om een beperkt aantal sleutels toegang te geven tot de berging om de kans op diefstal te minimaliseren.

Lorre haalt aan dat er heel binnenkort een knutselkast voorzien zal worden in het leidingslokaal waardoor het in principe niet meer nodig is dat iedere leider in de berging kan. De raad benadrukt dat de berging steeds correct afgesloten moet worden.

- Extra overleg met scouts en chiro ivm gebruik Joengele (gebruik keuken, houtkot, banken en tafels, netten berging):

Lorre haalt aan dat de huidige regelingen niet echt voor problemen zorgen. Er is dus niet echt nood om alternatieven te zoeken. Er moet echter wel opgevolgd worden dat het houtkot effectief gedeeld wordt door beide verenigingen. Ben vraagt na bij de scouts of een extra overleg nodig is of niet.

- Bergingen:

Speelplein maakt gebruik van de berging in stookruimte. Er wordt gezocht naar een systeem met duwkarren ipv transpallet, zo moet de deur niet verbreed worden.

- Energie-audit:

Te behandelen op jeugdraad maart!

3. Stand van zaken JC Koldam, Joengele en JH Phobos

JC Koldam:

- Er werden kleine plaatjes geplaatst in de wand zodat de stopcontacten bevestigd blijven in de muur.
- Op 28 februari wordt de graffiti op de buitenmuur van JC Koldam gezet, het gaat om de muur van de wc's gericht naar de sporthal en de lange muur aan de laadkade, iedereen is welkom!

Joengele:

- Lek in koepel aan de scoutskant, is gemeld.
- Plinten en tegels die loskwamen aan kant scouts (passerel en plusserlokaal), zijn intussen gerepareerd.
- Budget voorzien dit jaar van 40.000 euro voor werken aan het dak. Bedoeld voor dakdichting/waterdichting. Was niet inbegrepen bij de bouw van de jeugdlokalen.
- Voorstel om ringen te voorzien voor de vuilnisbakken is een werkopdracht van gemaakt, wordt vervolgd.
- Amsterdammerpaaltjes werden correct vastgemaakt en lijken nu wel stand te houden.

JH Phobos:

- Plaatsing rolluik, gunning is gebeurd, nog geen nieuws over de plaatsing. Er zijn sindsdien geen inbraken meer geweest.
- Defecte Hallogeenspot is nagekeken, zou nu in orde moeten zijn.

4. Stand van zaken Halan Kauter

Joris heeft positief nieuws. De gemeente heeft toestemming gekregen van Vlaanderen om de onteigeningsprocedure voort te zetten, wat dus ook gebeurd is.

Er is nog altijd de mogelijkheid om een minnelijke schikking te bieden aan de eigenares. Het gemeentebestuur wil dat nog steeds doen.

Erwin merkt op dat het geplande advies omtrent Halan Kouter nog geschreven moet worden. Het advies zou handelen over de plaatsing van een bord om gebruik van het terrein te promoten.

Katia vraagt of er niet kan begonnen worden met de mensen te sensibiliseren en op de hoogte te brengen van de plannen. De gemeente wil hier aanvankelijk de boot wat afhouden zolang de onteigeningsprocedure loopt. Eens die procedure in orde is moet er volop gepraat worden met de omwonenden.

Luc haalt aan dat er wel een wandelpad loopt van de Vandervaerenstraat naar de Willem Degreefstraat, dat de verenigingen zouden kunnen gebruiken.

Roby stelt voor om een van de volgende vergaderingen eens een plaatsbezoekje te doen.

5. Netheid lokalen

Ben is vandaag langs geweest voor een aangekondigde controle van de Joengele. Zowel Scouts als Chiro hebben hier goed op gescoord. Zelfs met de verstrengde scorelijsten zijn de scores goed.

Erwin stelt voor dat chiro en scouts beginnen te werken met een beurtrol om de buitenruimte proper te houden. Als elke vereniging om de week ervoor zorgt dat de buitenruimte opgeruimd wordt kan er gestreefd worden om het maximum van de punten te halen. Dit zal besproken worden op een volgend gebruikersoverleg.

Doordat de vernieuwde lijsten pas zijn goedgekeurd in januari is dit pas de eerste controle. Er volgen nog 2 onaangekondigde en 1 aangekondigde controle.

28 maart is het zwerfvuilactie, goed idee om met de verenigingen deel te nemen!

6. Masterplan Sport en Jeugd

Deze maand wordt bestek uitgestuurd voor de architect. In dat bestek staan enkele voorwaarden, waaronder een participatief proces voor jeugd en de visietekst Koldam. Op basis van prijs, ontwerp en participatief project zal de gunning verleend worden.

Hoe het participatief proces zal vormkrijgen is momenteel nog niet duidelijk, voorstellen zijn dan ook altijd welkom. Bedoeling is om in het najaar dit proces te laten doorgaan en tegen volgend jaar het jeugdcentrum te renoveren/aan te pakken.

Er wordt op dit moment ook gezocht naar oplossingen voor het speelplein tijdens de werken. Er wordt gedacht aan het parkpaviljoen, de basisscholen, de Joengele.

Erg concreet is reeds beslist dat het woonhuisgedeelte van het jeugdcentrum (waar JH Phobos en de jeugddienst zich in bevinden) zal gesloopt worden.

Karel stelt de vraag of er ook wordt nagedacht over alternatieven voor het jeugdhuis. De raad haalt hierbij het park paviljoen als mogelijke locatie aan.

7. Sensibiliseringsproject

Elk jaar krijgt de jeugddienst een budget om te spenderen aan sensibilisering. Dit jaar werd gekozen om te werken rond het thema verkeersveiligheid. De bedoeling is om aan de knuffelzone aan de Joengele een grote banner te plaatsen waarop het doel van de knuffelzone in de verf wordt gezet.

De banner zal tegen de paasvakantie geplaatst worden. Binnen enkele weken wordt het voorontwerp gemaakt. De raden zullen hier hun mening over kunnen geven. De RvB zal via mail kunnen reageren op het ontwerp.

In de toekomst is het de bedoeling om andere plekken in Hoeilaart in de verf te zetten, bijv. oversteekplaatsen waar veel jeugd passeert.

Mogelijkheden om oversteekplaatsen in de verf te zetten: octopuspalen, gele mannetjes.

Erwin haalt aan dat het de bedoeling is dat leiding hun auto's niet voor de Joengele moeten parkeren. Er is destijds afgesproken dat zij hun auto kunnen parkeren op het parkeerterrein naast de Joengele, achter het kantoorgebouw.

8. Werkpuntjes

De scouts is vragende partij om het groen achter het podium in de buitenruimte te verwijderen en te vervangen door gras. Nu worden de planten constant vertrappeld en zijn het afvalmagneten. Ook de chiro is hier voorstander van. De raad adviseert echter om eerst advies in te winnen bij de milieudienst alvorens toe te stemmen op deze vraag. Ben vraagt na bij Eric Kumps.

JH Phobos vraagt toestemming om een gat te boren in het plafond, bedoeling is om lamp omhoog te hangen. De raad gaat akkoord.

Het slot van de berging van de chiro is kapot en moet vervangen worden. Een van de grote lampen van de chiro is defect, de beveiligingskabels zijn gelost waardoor de lamp enkel nog aan de stroomdraad hangt.

Speelplein: kleuterhekje voor bovenaan trap Koldam. De raad is voorstander van het plan. Aangezien het hier de veiligheid van kinderen betreft zeker doen!

Bevestigingssysteem voor theaterdoeken. Bedoeling is om de bovenverdieping te voorzien van rails zodanig dat deze gecompartmenteerd kan worden. Met het oog op de herbouwing van de Koldam is dit mogelijk aangezien er in de zaal geen grote wijzigingen gepland zijn. De raad vraagt wel dat dit door de TD geplaatst wordt met aandacht voor gebruikersgemak.

JH Phobos vraagt of er tijdens het graffitiproject ook een graffiti kan geplaatst worden op de muur naast de schuifdeur van het jeugdhuis. De raad is akkoord op voorwaarde dat het ontwerp esthetisch verantwoord is.

9. Varia

volgende vergadering: dinsdag 12 mei 2015.

Erwin is zeer aangenaam verrast dat de opkomst zo goed is. Hij hoopt dat deze lijn verder kan worden getrokken!

Joris geeft een tourneeke in den Barnum!